
Orienťák stále žije
 Kvůli výskytu covidu a s ním spojenými opatřeními byla i

činnost našeho klubu v první půlce roku výrazně
omezena. Tréninky probíhaly pouze individuální formou
s využitím sociálních sítí. Trenér připravil trénink, v lese
označil kontroly, které tam zůstaly několik dní, ostatním
členům poslal mapku s kontrolami. Každý si mohl trénink
zaběhnout v čase, který mu vyhovoval a minimalizovalo
se tak setkání s ostatními lidmi. Bohužel kromě covidu
nás při trénincích v okolních lesích trochu limitovala i
těžba dřeva kvůli kůrovci. Do některých částí lesa jsme
kvůli těžařské technice nemohli, a především nám
neseděla tréninková mapa – kde byl před rokem les,
nemusí být už dnes. Ale jak se říká – těžko na cvičišti,
lehko na bojišti. Daným podmínkám jsme se přizpůsobili
a snad se naše snaha povedla zúročit na důležitých
závodech.

 Závodní kalendář byl hodně proškrtaný, první závody začaly
postupně až v druhé půli května, některé závody se
přesunuly na prázdniny nebo na podzim.

 Náš klub vyhrál výběrové řízení na pořádání národních
žebříčků B-Čechy západ. Závody se měly uskutečnit již
v loňském roce, ale tehdejší nařízení to v daném termínu
nedovolila, proto byly závody přesunuty na druhou půlku
letošního června. Situace ještě v květnu nevypadala
zrovna ideálně a my jsme stále nevěděli, jestli budeme
moci závody uspořádat. Nakonec jsme se na konci května
rozhodli, že i přes přetrvávající nejistotu se intenzivně
pustíme do příprav. Risk se nám naštěstí vydařil a mohli
jsme o víkendu 19. a 20. června národní žebříčky
uspořádat. Centrum závodů bylo u Velkého Bílichovského
rybníka a závodilo se v lesích kolem Bílichova. Pořadatelé
i závodníci se museli poprat nejen s náročnými
protiepidemiologickými opatřeními, ale i s velmi
vysokými teplotami, které zrovna v tomto týdnu
panovaly. Vše ale nakonec klaplo a závodníci odjížděli
domů spokojeni a především rádi, že už mohou zase
klasicky sportovat.

 Během prázdnin se většina našich členů účastnila
vícedenních závodů jak v pěším orientačním běhu, tak i
v orientačních závodech na horských kolech (MTBO).



 Podzimní kalendář byl také plný závodů, ale stihli jsme do
něj ještě vtěsnat i společné podzimní soustředění
v Jizerských horách. Pokračujeme i v pravidelných
trénincích. Jsme rádi, že zatím můžeme trénovat
společně.

 V podzimním středočeském žebříčku se výborně umístili
tito členové SKOB Slaný: v mládežnických kategoriích
H10 2. místo T. Zápotocký, H14 1. místo J. Zápotocký,
3. místo F. Beran a v H16 5. místo M. Václavík. Ve
veteránských kategoriích se do první desítky vešli
P. Doubek, T. Kolář a E. Zábranský.

 V Českém poháru MTBO bodovali v kategorii M20
3. místo R. Wohanka, M70 4. místo V. Němec, W17
6.místo P. Zemková.

 Poslední akcí letošního roku byl již 30. ročních tradičního
běžeckého závodu Slánské běhy, který se konal koncem
listopadu. Závod byl v komorním duchu omezen
nastavenými proticovidovými opatřeními. Přesto byli
závodníci rádi, že se závod vůbec uskutečnil a odjížděli po
doběhu spokojení.

 Děkujeme městu Slaný, NSA a firmě Rumpold za
finanční podporu činnosti našeho klubu. Díky patří i
všem našim členům za pomoc při pořádání různých
sportovních akcí a tréninků a za dobrou reprezentaci
našeho klubu na závodech.

 Do roku 2022 přejeme všem pevné zdraví a ať se
můžeme střetávat na závodech a dalších akcích a užívat si
společné sportovní úspěchy.



Podzimní soustředění 
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